

Drangsholt vannverk - Styremøte onsdag 13.2.24 kl 18. hos Iren

Til stede: Targeir Attestog, Preben Undheim, Dagfinn Brørs, Iren Sommerset, samt Harald Brekke på skjerm via Messenger.

Referent: Iren

1 Godkjenning av referat fra forrige møte 23.11.24

Referat ble godkjent. Vi har noen oppfølgingssaker som gjelder informasjon til Sifam/Lasse Grødum og mer aktiv bruk av Facebook og mail. Sak vedrørende egen nettside tas opp under eventuelt.

2 Status på drift av vannverket. Hendelser og vedlikehold.

Det har vært svært vanskelig å komme inn til vannverket, særlig etter nyttår. To par truger ble kjøpt inn.

2.februar fikk vi melding om at flere trær hadde falt ned over vannverkshuset. Grunneierne Lars og Tomas har tatt på seg jobben med å rydde. Det er ikke meldt om skade på vannverkshuset og er derfor ikke forsikringssak.

Ny type vannbehandlingssystem er innkjøpt og er lagret hos Tomas. Vil bli montert når det blir bedre tilgjengelighet til vannverket.

3 Status på oppdatering av risikoanalyse/tiltak og dokumentasjon vannbehandling

Harald holder på å sende inn oppsummering av vannprøver for 2023 til Mattilsynet. En del prøver viste litt for høye verdier for aluminium og jern, her må vi vurdere tiltak. Ellers er det høye verdier når det regner mye på høsten for farge, turbiditet og TOC (humus). Alle landets vannverk med overflatevann har opplevd stigende fargetall, turbiditet og TOC de siste 30 årene. På Sørlandet har aluminium og jern steget mye også – antagelig fordi vi ikke har så mye sulfat i regnet lenger (nå som den sure nedbøren er blitt borte).

Fra Mattilsynet har vi fått tre nye spørsmål som skal besvares:

Hvor mange prosent av abonnentene kan den alternative drikkevannsforsyningen levere drikkevann til? Antall døgn den alternative drikkevannsforsyningen kan forsyne abonnentene? Er den alternative drikkevannsforsyningen avhengig av at det leveres nødvann?

Nødvann betyr vann fra tilkjørt tank, og det er en løsning vi vil være avhengig av dersom ordinær vanntilførsel stanser. Vi må presisere over for våre abonnenter at det er ekstra viktig å følge de nasjonale rådene om å ha 9 liter vann pr person stående.

ROS-analysen er også under oppdatering. Harald og Kenneth samarbeider om denne.

4 Forberedelse til årsmøte

Dato fastsettes sammen med velforeningen. Vi håper å få noen fra Kristiansand kommune for å informere om planene for vann og avløp i området. Dato settes til 20.mars.

Årsmelding og regnskap/ budsjett ble gjennomgått og korrigert på enkelte punkter.

Under fordeling av oppgaver kommer styret til å foreslå Iren som møteleder og Harald som referent.

Innkalling skal sendes ut senest to uker før iht vedtektene, dvs. senest 6.3. Sammen med innkalling sender vi ut årsmelding, regnskap og budsjett. Vi vil også sende ut resultat av siste vannprøve.

5 Sosial samling

I desember utsatte vi å ha en felles middag for styret, tilsynspersonell og teknisk leder. Vi planlegger en slik samling tirsdag 12.3 eller onsdag 13.3. Forslag er enten å dra til Lillesand eller Kristiansand. Preben og Iren sjekker aktuelle steder.

6 Eventuelt

Nettside for vannverket

Dette året har det vært problem å bruke nettsiden til velforeningen på grunn av noe teknisk som ikke fungerer. Targeir har sett på priser og muligheter for egen side. Det koster ikke så mye pr år. Vi jobber videre med dette slik at vi kan informere på årsmøtet om hva vi planlegger.